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z ssji Rady onily Mielków
z dńia 14 maja 20 '.1 i

sesję otwoŹy] PŹewodnicząc' Rady Gniny - Jóref fyeadło s]owMi ..otłiłm sesję
Rady cańy MielkóW..' plłrynał zebmych. na podŚlasie listy obecności stwiłdził quom i
Pmdslawił porządck obrad:

l. Podkcie uchwaly w spńwie miany budżelu Gniny na 2014 rok
2' Podjęcie uchwaiy w spmwie obdżenia ceny \rywolałczej w druein plzlargu ushym

nieo8Eniczonym spŻeda4' zabudowanej uieruchoDości polożoÓej w ob!ębie Donanice w
granicach działki u l5'l/5 o pow 0.2945 ha'

3' Podjęcie uchwał w spnMe obniżenia ceny ł}wolawczej w dlugim pŹetalgu ustnym
nieogfuicbn)m m spŹedM udzialu 409/1000 zabudoweej nieruchoności położorcj w
obiębie Ploszłowice w $mic.ch dzialki 322|12

4' Podjęcie uchwały w sPnwie obniżenia cen' vltolawczej w drugin plElaĘu uŚn}m
nieoefuicbn]m m spŹedaŹ udzia]u 279ll 000 abudowee.j nieruchomości połomnej w
obrębie Ploszłołice ł gieic&h l]żialkl fu 322112.

5' Podjęcie uchwary w Śpdwić obniżenia ceny rywolawcrej w dnein pretaJBu usti)6
iieorxanicóDyT spŹedży ni€ruchoności po]ożonej w obiębie Dolrmire w greicach
dzialki m 8 U9 o !ow. 0,0710 ha,

6' Podjęcie uchwaĘ w spńwie Śprfedaży nieruchońości grmtowej dzialka fu 106/9
o poł. 709 m: obręb Pilawa M rzecz użylkownika wiecfyslego'

7' wnioski i ińcaehcje Ednych

Uchwała w spEwie niey budżetu cniny na 2014 rok.
R€gina ozga - skdbnik Gminy pżedstawi]a prcj€kt Uchwa]f

Głosowa]o 15 ńdnycb oddano i4 ełosów ',za'' i l glos 'wstŹynnjący sĘ''
Pżewodtriczący stwierdzil' że ucbwala mśaIa podjęla więksfością g]osós:

Helena Ań)mończ - z.ca PŹewÓdnicuącego . fwróciła się ż piośbą o abezpieczenie
śrcdków na nagrody dla prynusów w cimejuń
R' ozca odpoMedziala' że sąfabezpieczole'

Uchwola w slrawie obniŹenia ceny $ywolawcfej w dngin pŹelegu ustnym nieoElmicbnym
spŹe{taży abudomej deruclromości polożoncj w obębie Donmice w granicach dzialki fu

Prcjek uchMły pŹ€dstawila HelenaAdynotvicf z ca Prewodnicfąceeo Rady Gniny'
PŻewodnicfący Rady pojnlbmowal' żt cena rcstlla obniżona o 25%'

Glosowalo 15 radnych - oddoo l5 glosów..a.
Pżewodniczący stwieldził. że uchła|a zostala podjęla jednoclośnie'

Uchw..la w spEwie obni/enia ce1) w)Ą\o|owuj u drug|ń
ŚpŹedu udziafu 409/1000 abudow@ej nimchońości
grmicach dzialki nr 322112.

pŹgltreu uslnyn n'eoc!Ńlczonyń na
polożonej w obĘbie Proszkowice w

|rcjekt uchwav pŹedśawila llelm Anymowicz - z.ca PŹ€wodnicfąceeo Rady Gniny.
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cłosowa]o 15ńdnych odddo 14glosó9..z'. i ] słos.nżeciw..
PŹewÓdnicz4cy stwierdzil. że uchwal! zoslala podj9la większością g]oŚów,

Uchwala w spEwie obniż€nia Ćeny ł}*ołaBcz€j w drugin
spże{jż udzialu 27911000 zabudowmej nieruchoności
emicach dzialki nr 322112.

pŹelarcu lslnym n'eogmczonym na
polożonej w oblębie Proszkowice w

Prcjekt lchBaly plredstawi|a Helena Ań}moBicz Z.ca PŹes'odniczącego Rady cnrńy'

closowało ]5 radnych oddano ]4 glosóv..za'' i 1 s]os..pżeciy,.
PŹewodnicfący świerdzi|' Źe uchMł! zoslala podjęla *'ięk9ością glosów

Uchwała rv spr'wie obniżenia ceny łwolarvczej w drugim pŹebrcu ustnynr nieogmniczonym
spŹcdaży ńieruchoności polożonej w obĘbie Dońmice w grmicac! dzia]ki nI 8l/9 o pow

Pojekt uchNaly pŹedstawila Eelena Artynowicz Z ca Pżewodniczącego Rady Gniny'

Glosow]o 15 radnycb oddeo ]5 glosów ',za',
PŹervodricż4Ćy stwierd'l. że ucbw!ła zośala podjęla jednogłośrie'

Uchwala w sprawie s!żedazy nieruchomości gruntowej działka nr 10ó/9 o pow' 7o9 m'
obĘb Piłała na Źecz użytko]vnika wieczys1ego'

- Plojekluchłaly pżedshwila HelemAnymowicz Z ca Pżełodniczącego Rady Gniny'

Głoso]valo 15 ńdnych - Óddano 15 s]osó*',.a,,
PŹewodnicfący stwicrdfi}' że uchM]a fostata podjęta jednoglośnie'

Helryk Kaz.nierczał ńd'y - poin|omo\s]' że Pm Kulig ldBdd Dyrektor GifuZjm
pżeglal sp@tvę lv sądzie w spnrvie vypowicdzenia umoł] nauczyc]elce od cbemii i
zap)lal kto a1o zaplaci
Adm Koaowicf - wójt odpowiedzial. Źe nie zna lenatu, wyjaśni spmłę'
H. KaŹTierczal apy1a] czy nie ńoma uobić coś z tyn' ćby aulobus gfiinDy do dosozu
dzieci nie łycbodzi] dmżej niż altobus najemny
Jolmla PoPielska . ńdna zŹnaczyla' że autobu gnińny nie tylko dowozi dzieci, ale
jeździ na v}ci.cfki' na b6eń
wójt *rjaśni|. fe odbyly sĘ pĘetagi i ceny b'ty s!Ższe niż nasz ltoŚą jednośkowy .
s1widdzil' że lo jes1 Ęnik pŹ.telu wyjŃnil ułźe, że anlobus szkolny jest nie tyIko do
dowoa dfieci do szkory' ale ńMież na \{ażljy m q)'cieczki. do teahn, m bascn ilp'
Poza t}m stwierdził, że nusi sprawdfić' czy kiemwca nie jest w okesie ochrcmyn -
pĘeo.ner'1alnyn

. E' Kaźhiercfak . powiedzial' ż nic Nnioskuje o zwolnielie kieD{cy aulobusu' rylko o
rcfwiąfmje lroblemu kosfów bo nie rcmie jak ńoże autobus gninny kosŹować 4'5o
zJ' , a autobus najno$'my 3]ó0 fł
vójt odpoNiedfial, że lałie sąkoszly |uŃcjonowmia teco autobusu
H, Kaźńierczt . stłierdził' że s' zwią?ku z tyn nie oplac! Śię go utzymywać

- Wójt ' odpoviedział. żc jceo fdlnie Fst inie'
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Rysald Łącz mócil się z plośbą o rycięcie dżewa na drcdze powiatowej Mdiów

vójl odpowiedzial' żo już podphal decr2k ia qycięcie leco dŹ.wa'
wój1fsńcil Śię do sÓhysa z Prcszkowic z p}'lmim, czy kloś z nieszłfuców nie chciałby
śoiąć topoli na drcdze do Milina a dieMo
Md€k KoŹiński sllys wsi PŃsżkołice poviedżial. fe ńówil o lym dŹewie
placownikoń eneĘetykj' de nie rycięIi go' Uważ!. że nje będzie chętnego' ale zoboMązal
się że porozńawiljeszcze zmieszkańcani'
Kuinież Polmski - radny zap'tałj c2' można qyciąć dtewa kolo boiska

wójl odpołiedzia], re jeŚ dokmenlacja - po wizji określono' ze są lo drze*a do lo lat
i j€żli jest L1oś cbętny do vycięcia za dleMo' 1o nrożIa $Tciąć chodzi o dżewa po
drueiej slrcnie boiska, pry plocie.
Jfty Ku a& apy1al' czy terż w okesie lęgu p|aków można wycinać dżerva
wójt. odpowiedzial, że ńofM na loPoĘFst poeolenie do końca naja
H' Kaźńiercfak - zglosil Bdrcj lowialow€j, żc w dtodze połiatowej jest duża dziura a
ńosteń na zkęcie do Prcszlrovic'
zuama sńeEk! ladna poyiatowa - 2aproponowala ab' dniejszyć prędkość. ponjeważ
smochody cięarorve jadą z tałą prędlością że nie w}Iabiają na fokętach, Powi€dzia]a, że
od kilku lal soi aak o ogrmiczniu prędkości' alc kiom*cy ńie stosują się do
postaMonych tm zn!.kóq zEócila óMicż uwagę' ż€ w kiefuku s.ody sląskiej
postawiony jest znak oBlmicrenia do 20 lon pŹy *ljezdfie Ze żwiloMi Byczeń, ale
sttrostwo na infomacje, żc bat jest plesu$żny puez kiercwców (nme są newhka
tych kieroNców)' Ząn&fyla rósnież, re nostek kolo boiska w wa}teńczycach oru
droga stóża NoM vieś nicjest dla sanochodów ciężeo*1ch i poprosila o uszanołanie
tego, stwietdzając pży t}T, ż Powialniejesl od Óasylmia policji'
JeŹy (uriaa ńdny uważa. ż pŹy znaku niepoftebmFst tab]iczka z napis€n. osoby
mieszklle lub dojezdające do fiiejscołości
Mek KoŹiński - soltys wsi Prcszkowice . z!t1a] klo jeś odpowiedfialny fa rc*lr
powiedzial' Źe jeden z mi*zkaiców alatwil sobie, że pięklie nu $fczyścili ńw, vyloŹyli
kdienimi' a poaslale rcwy Śą w okropnyn slmie
z' sneieka odpowiedziała' że konsftcja mleży do slarcstwa i pmsi o wrstosowanie
pisńl w inieniu niegkańców. podpisme pmz solrysa, któć będfie puedstawion. w
vydzjale Dróg i TraÓslofiu
jo Bajg@wicz .adny. zglosil, że pŹy wyj.ździe z kopllni Byczcńjesl duże z.]manie
6lbl1u i obi się corr sięks&
Z, smseka odpowiedziala, że Uż}1koqnikien drcgi j€sl Kopalnia Byc4ń i zglosi !o
z]manie użylkoMikorvi.
Po\ńedfiala ównież. że docieEją do niej in|omacje. że jeŚt bardb duł kM iwoŹony
pŹez ł eżd2ające $mochody i slNierdzib' ż oboviązkien użt1]rownika jest cod'eme
sprystiymie drogi'jal !óMieŹ pży deszcay€j pogodzie usuwdie blola'
KrimieŹ Polanski ndny zgłosi], że po dlodze do ośńdk! spońów vodnycn btrd@
szybko jeŹ&ą sMochody, by]y już dwa Ę"adki jeś aał ograiczcnia do 20 kJt'godz',
ale nikt tego nie pEestŹega' zaprclonoM] uobienie plogów ogńnicz.jących prędkość'
z' sneleka 9yjaślila, że m tcj &odze jest aobiona nanładka i nic można te@ aobić
prcgóĘ lo j€st inna lechnologia' zunacry]a. że to jost cniima droga i pogi są w gestii

Edłard Kassm - zca Pzewodniczącego - poiłi€dzial. Źe f lowiatu też jeżdzą tą .lrogą
stwi€rdził. że to jest ,'Śpychologia,., a sąprogi gunowe' klóE się wkęca
z. sńereka stwjcrdzi]a' fe gumowe pDgi nie ogrfuiczą prędkości.
Jerzy Frfuczyk - z{a wójta . poMedział, że na|eży splawdzić cfy llaMie można lałie
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prcgi zmbić. bo ńa niektólycn drogach jesl zakr, MoŹna robió progi pŹed pżejściani dla
pie9ych i pŹed żw pie9ymi FŹ€jścimi u}niesionyni. a na odcinkach prostych nie

z. smeEka powiedziala, ż€ my jako nieszkŃcy nrożemy sobie życfyć ogleicenia
prędkoś.i popŹez progi' a|e pŹepisy nie pozwalają na ogmiczenic pĘdkości np' E
\lg|ęd' na wyjeżdŹ{{cąLael|ę / osw/ po /Lo.loqJn]n
E' Kósar stwierdził. że to, co Pmi z' snereka nówi jest niepnwdą gdyż w niaslaclr w
osiedlach są lobione pioci i to2 niczyn nie koliduje,lm teżjeżdżąkee&i. progi robionc

I.Ie yk Kaźnierczk - Iadny - 2p'1a| kiedy będzie wykońcbna droga do osw
z, snereka Ódpowiedzialą *jsrcfe nie na odbjoru, ale niejest { sleie odpo$iedzieó na
!o pylanie' gdyż ni€ Fst ju s' ZMądzie, aio zMąd podejmuje talic decifje. Pfu I' sloma

R}Śzfud Łą.2 - ndńy poviedzial. ż:e zdaszd j!ż m popŻedniej sesji i prosi o
pĘyśpieszenie napldły lustra na drcdfe M&iós wojndowice . ponieMż zbliż2 się
sezon letni i badzo dużo ludzi pŹyjeżdża nad wodę
Z. sneEka - poprosila o ińfomacje nB piśnie zBńci]a ulugę' że mdli czekająna $sję
aby zglosić tałie sPa*!. a na niej$ujen Pm ], slona zglosze.iejeńu pżyśpieszy
zalat*ienie spra*1' Powiedfiała, że dzhiaj lieNsfy Iu slyszy o tyn luŚIre'
J' Frmczyk - uivaża, że obwód DDgo\T w Mnosławicach powinien się rym 2jąć -
pFcormjcy mwel pŹejeżd2ając lą drogą mogą pŹykęcić lust|o, a nie mgMowaÓ radnyĆh
powiatowych do alożenio luśra
Helena Anynowicz - z.ca lżefuddczącego Rady Gn' 2!}'1a]a' czy nie |anviej byloby
gdyby Pmi Z' snereka spGa]a le uslci i zglosila q stdoŚlwle niż by mieszkńc' musieli

Z' sńeEka o'lpowiedzia]a' że slisuje le uwlgi i pŹekee je zażądovi orż zap4vniia. że
nie uwalnia się od tego obowiązku. ale lalwiej bylo, gdy była na za|ządzi. ca |ytzień
Pżewodnicfący Rady podzięko*al fa rvypov'edzi i odda] g]os wójlowi. który chcial
pżek%ć jes&fe p€me nrfomacje
wój! Poinfornoivał. że w związku z Poblenmi z płatnością z śmieci funi Elfbiela
synółka Rojek na pżygotowme druki dowody wllaly do końca rcku i moaa się do
niej zglsu ó. a w plzyszlyn roku *fdrukov2ne bstaną dla *szys&ich'
Poinfomowal rómież. że zoM w swidnicy zobołiąfal się do udziału w zebrmiach
yiejskicb !ł celu regulowria spraw zwiąfanrch z pojemnikami n! śmieci. ale się z tceo
yycot'l . pzekaże NykŹy osób' kór nie Mją Wrulo]vanych splaw 2 pojennikmi
i będą musialy się zdec'dowBj m dzierzwę albo zalup - poniewaz kto tego nie aobi,
będzio nu zabfuy pojennik,
R' Łącf - upytal o pojemrikj na śmieci !a placach zabalv i na pżyśankach
wójt . odpowiedział, ż€ są ąkupione i będą rceiezione'

w eiązku 2 s)cżeĘanien t€malów PŹewodniczący Rady Gminy Józef Żygadlo fmknąl
obrady sesji slowami ,,zmykm sesję Rady Gńin' Mielków.,

Na8r&ie scsji Rady cnńy slmowi zlącznik do probkolu plya cD'

t:


